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Mål och budget för utbildningsnämnden 2021-2023 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen fastställa fokusområden och 

resultatindikatorer enligt bilaga. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att mot bakgrund av de sedan ramärendet kraftigt 
förändrade budgetförutsättningarna för kommunen som helhet så tar 
utbildningsnämnden inte ställning till de olika åtgärdsförslag som presenteras, men 
vill göra följande medskick i den vidare processen med att ta fram ett samlat mål
och budgetdokument for kommunen: 

För att säkra en fortsatt hög utbildningskvalitet bör checkarna i någon mån 
räknas upp, och vi ser ett särskilt behov för årskurs 4-6 samt i 
förskola / pedagogisk omsorg. 
Konsekvenserna av att barn till föräldralediga och arbetssökande erbjuds 15 
timmar per vecka i förskolan istället för 25 timmar som idag kan ge negativa 
effekter for barnens sociala sammanhang i barngruppen. 
Mot bakgrund av resultaten i Stockholmsenkäten i kombination med ett relativt 
stramt ekonomiskt läge vill vi särskilt lyfta behovet av att säkra god kvalitet och 
hög tillgänglighet till barn- och elevhälsan för varje elev. 

3. Utbildningsnämnden beslutar att "samlingsnamnet likvärdighetsresurs - med 
underrubrikerna tilläggsbelopp och övriga ersättningar" skrivs in i mål- och 
budgetdokumentet. 

Ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade i ramärendet den 15 juni 2020 om grunden for de förslag som 

nämnderna ska yttra sig över. Dessutom ska nämnden ge förslag på fokusområden och 

resultatindikatorer. U tbildningsnämnden ska även ge förslag på eventuella ändringar i taxor 

samt förslag till taxenivåer. I bifogat dokument har utbildningsnämndens yttrande 

sammanställts. 

Utbildningsnämndens totala budget i ramärendet är den samma som 2020 men justerad för 

ny hyresmodell. Befolkningsprognos framtagen i augusti 2020 ligger till grund för 

volymberäkningar. För att kunna ta hand om volymökningar utan att sänka checkbeloppen 

och ändå behålla 2020 år budgetnivå har ett antal åtgärder i stället föreslagits. Vissa 

omfördelningar av resurser mellan skolformerna har även gjorts. 

I tilläggsbelopp och övriga ersättningar (samlingsnamn som ersätter likvärdighetsgarantin 

om beslut fattas om det) beräknas en ny bedömning av snittkostnaden för individresurser 

medföra en besparing på 10,0 mnkr. 
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Budget för gymnasieskolan beräknades utifrån en förväntad uppräkning inom 
samverkansområdet om noll procent. 

Utöver ekonomin beskrivs vad som nämnden särskilt kommer att fokuseras på under 2021 

men även under åren 2022-2023. Ett mer långsiktigt perspektiv avseende de utmaningar 
och möjligheter som kommer att finnas inom verksamhetsområdet fram till år 2040 
beskrivs också. 

Nämndernas yttrande ligger till grund för kommunens samlade mål- och budgetdokument 

som kommer att beslutas av kommunfullmäktige i november. 

Utbildningsnämndens förslag till mål och budget följer allianspartiernas majoritetsprogram, 
där inriktningen är att fortsatt satsa på att skapa världens bästa skola. Förslagen till 
oförändrade checknivåer innebär i realiteten att verksamheterna ska bedrivas med mindre 

resurser då löner och lokalkostnader med mera förväntas stiga, vilket kan påverka 
kvaliteten i förskola och skola negativt. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse datera den 7 september 2020 

Bilaga. Mål och budget för utbildningsnämnden 2021-2023 

Yrkanden 
Monica Brohede Tellström (L) yrkade bifall till punkt 1 i enhetens förslag till beslut. 

Monica Brohede Tellström (L) yrkade, som ersättning av punkt 2-7 i enhetens förslag, bifall 

till följande. 
"Mot bakgrund av de sedan ramärendet kraftigt förändrade budgetförutsättningarna för 
kommunen som helhet så tar utbildningsnämnden inte ställning till de olika åtgärdsförslag 

som presenteras, men vill göra följande medskick i den vidare processen med att ta fram ett 
samlat mål- och budgetdokument för kommunen: 

• För att säkra en fortsatt hög utbildningskvalitet bör checkarna i någon mån räknas 
upp, och vi ser ett särskilt behov för årskurs 4-6 samt i förskola/ pedagogisk 
omsorg. 

• Konsekvenserna av att barn till föräldralediga och arbetssökande erbjuds 1 S timmar 
per vecka i förskolan istället för 25 timmar som idag kan ge negativa effekter för 
barnens sociala sammanhang i barngruppen. 

• Mot bakgrund av resultaten i Stockholmsenkäten i kombination med ett relativt 
stramt ekonomiskt läge vill vi särskilt lyfta behovet av att säkra god kvalitet och hög 
tillgänglighet till barn- och elevhälsan för varje elev." 

I Monica Brohede Tellströms (L) yrkanden instämde Andreas Brännström (M), Linnea 

Strömberg (C) och Martin Gunnesson (KD) . 
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Mikael Carlsson (NL) yrkade avslag till punkten 5 i enhetens förslag till beslut. 

Slutligen yrkade Monica Brohede Tellström (L) att det nya begreppet "samlingsnamnet 
likvärdighetsresurs - med underrubrikerna tilläggsbelopp och övriga ersättningar" skrivs in 

i mål- och budgetdokumentet. (I enlighet med beslut ovan § 51.) 

Beslutsgång 
Ordförande ställde sitt bifallsyrkande mot avslag gällande punken 1 i utsänt förslag och 
finner att utbildningsnämnden har bifallit förlaget. 

Emelie Friberg för Socialdemokraterna, Anne Wetterlind (MP) och Mikael Carlsson (NL) 
meddelade att de inte deltar i beslutet med hänvisning till kommande budgetförslag från 
respektive parti till kommunfullmäktige. 

Ordförande ställde Mikael Carlssons yrkande om avslag på punkt 5 mot sitt eget yrkande 

om att inte ta ställning till åtgärdsförslagen i det utsända förslaget och fann att 
utbildningsnämnden avslog Mikael Carlssons yrkande. 

Votering begärdes och utbildningsnämnden godkände följande beslutsgång: 

Ja för Monica Brohede Tellströms yrkande. 
Nej för Mikael Carlssons yrkande. 

Voteringsresultat: 

Följande ledamöter röstade ja: Andreas Brännström (M), Per Norling (M), Christina 
Rinman (M), Linnea Strömberg (C), Martin Gunnesson (KD) samt Monica Brohede 

Tellström (L). 
Följande ledamöter röstade nej: Mikael Carlsson (NL). 
Följande ledamöter avstod: Emelie Friberg (S), Martin Rundkvist (S) samt Anne Wetterlind 

(MP). 

Med 6 ja-röster mot 1 nej-röst beslutade utbildningsnämnden i enlighet med Monica 

Brohede Tellströms yrkande. 

Emelie Friberg (S). Martin Rundkvist (S) samt Anne Wetterlind (MP) deltog inte i beslutet. 

Vidare ställde ordförande proposition på sitt eget yrkande gällande punkterna 2-4 samt 6-7 
och fann att utbildningsnämnden beslutade i enlighet med yrkandet. 

Emelie Friberg (S). Martin Rundkvist (S), Mikael Carlsson (NL) samt Anne Wetterlind 

(MP) deltog inte i beslutet. 
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Slutligen ställde ordförande proposition på sitt eget yrkande om att föra in "Samlingsnamn 

likvärdighetsresurs" i mål- och budgetdokumnetet. Utbildningsnämnden beslutade i 

enlighet med yrkandet. 

Anne Wetterlind (MP) deltog inte i beslutet. 

Protokollsanteckningar 

Mikael Carlsson (NL) lät anteckna följande till protokollet: 
Nackalistan anser att förslaget om att ändra vistelsetiden för barn till arbetslösa och 

föräldralediga från dagens 25 timmar/vecka till 15 timmar/vecka i förskolan och nekandet 

att vara på fritids för barn mellan 6-9 år skall utgå. Om detta genomförs så skulle det få 

väldigt stora konsekvenser för barn som inte längre är välkomna till den fritidsverksamhet 

som de gått i bara för att mamma eller pappa förlorat arbetet. På förskolorna skulle detta 

beslut om det tas leda till att förskolorna tvingas öka på barngruppsstorlekarna villi:et är helt 

emot vad vi i Nackalistan vill. Detta är överlag ett dåligt förslag för barnen framförallt men 

även för förskolorna, föräldrarna och samhället. Om är man arbetslös så ska man fokusera 

100% på att försöka få jobb eller utbilda sig, är man föräldraledig så känner föräldern själv 

sitt barn bäst och vet hur mycket tid som barnet behöver på förskolan. Samtidigt som man 

pratar om förskolans viktiga roll och det undervisningsuppdrag de har så vill man alltså 

minska tiden för de barn som kanske behöver förskolan bäst, detta är orimligt. 

Justerandes signatur Utdrags bestyrkande 

(_ ~----


